
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 18. november 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 109
Kun 12 pct. af de adspurgte socialrådgivere angiver, at jobafklaringsforløbene
virker efter hensigten, og at dette særligt skyldes, at alle ressourcer bruges til
at overholde den nye tidsfrit, at der er brug for en bredere vifte af tilbud til bor-
gere i jobafklaringsforløb, og at borgernes helbredssituation ofte er uafklaret.
Mener ministeren på baggrund heraf, at jobafklaringsforløbene fungerer efter
hensigten, og kan ministeren i givet fald henvise til undersøgelser der bekræf-
ter en sådan vurdering?
I forlængelse af BEU alm. del - samrådsspørgsmål G og K ønskes spørgsmå-
let besvaret senest 3 dage inden samrådet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 7. december 2015.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Finn.S@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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